
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Suchohrad zo dňa 26.6.2019 

so začiatkom o 18.37 hod. 
 

Prítomní: 
- starosta obce Jozef Temer 

- poslanci: Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz, Radoslav Tomášek, 
Jakub Tóth, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder  

- hlavná kontrolórka Mgr. Ľubica Uhrinová   
- občania obce uvedení v prezenčnej listine 
 
K bodu č. 1 - Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
Starosta obce privítal poslancov a občanov. Za zapisovateľa určil Martinu Vasekovú, za 
overovateľov zápisnice a uznesení  Mgr. Zuzana Grujbárová PhDr. a Ján Vallo. 
 
K bodu č. 2 – Schválenie programu 
Starosta informoval o programe zasadnutia 
 
Program zasadnutia: 
 
1) Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
2) Schválenie programu  
3) Kontrola uznesení 
4) Podnet na preskúmanie zákonitosti uznesení OZ 
5) Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 2. polrok 2019 
6) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečnému účtu obce Suchohrad za rok 2018 
7) Návrh záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018 
8) Úprava rozpočtu U/2/2019 
9) Pridelenie 3 izb. nájomného bytu v bytovom dome so súp. č. 295 
10) Návrh VZN 1/2019 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území obce Suchohrad 
11) Návrh VZN 2/2019 o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie pre dôchodcov 
12) Návrh VZN 3/2019 ktorým sa zrušuje VZN č. 3/2014 o správe kultúrneho domu 
13) Návrh VZN 4/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole 

a školskom zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Suchohrad 
14) Návrh VZN 5/2019 ktorým sa zrušuje VZN č. 2/2015 o požiarnom poriadku obce 

Suchohrad 
15) Návrh smernice o poplatkoch za odplatné služby poskytované obcou Suchohrad 
16) Svetelno-technická štúdia osvetlenia obce Suchohrad pouličným led diódovým osvetlením  
17) Ponuka na rozšírenie vodovodnej siete v lokalite Gribel 
18) Rôzne v tomto bode je zahrnuté: 

- voľné pracovné miesto na učiteľky MŠ,  
- žiadosť o schválenie otváracích hodín Pohostinstvo Alex  
-informácie o finančných prostriedkov MAS Dolné Záhorie 
-žiadosť o opakovanú tlač encyklopédie o Suchohrade 
- informácia o triedení odpadu 
- založenie futbalového klubu 
-nedokončené oplotenie cintorína 
- Bufet na štadióne energie 

19) Záver 



Starosta navrhol o programe rokovania hlasovať. O slovo sa prihlásila poslankyňa p. Andrea 
Grujbárová s návrhom, aby bol bod programu č. 4) Podnet na preskúmanie zákonnosti 
uznesení OZ (OZ zo dňa 17.4.2019, na ktorom sa konala voľba HK) stiahnutý z rokovania, 
nakoľko po vyjadrení prokurátora k tomuto podnetu, bude treba opäť aby sa k tomu OZ 
vyjadrilo. O slovo sa prihlásil poslanec Ing. Peter Višváder, ktorý bol toho názoru, že uvedeným 
podnetom, by sa malo obecné zastupiteľstvo zaoberať. Nastala diskusia medzi poslancami. 
Poslanec Radoslav Tomášek navrhol, aby sa k uvedenému podnetu vyjadril aj právnik, napr. 
právnická firma, ktorá v minulosti už s obcou spolupracovala. Starosta namietol, že obec nejde 
do žiadneho súdneho sporu, tak nie je dôvod žiadať právnika o vyjadrenie. Prokuratúra si 
vyžiadala na doplnenie materiály a vyjadrenie k podnetu v lehote do 30.6.2019 Následne 
prokurátor vydá stanovisko, či uvedené zastupiteľstvo bolo alebo nebolo v súlade so zákonom. 
Opäť nastala diskusia. Následne dal starosta hlasovať o pôvodnom programe zasadnutia.  
 

UZN č. 17/2019 

OZ schvaľuje:  

program zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 26. júna 2019, v nasledovnom 

znení  

Program zasadnutia: 
 
1) Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
2) Schválenie programu  
3) Kontrola uznesení 
4) Podnet na preskúmanie zákonnosti uznesení OZ 
5) Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 2. polrok 2019 
6) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečnému účtu obce Suchohrad za rok 2018 
7) Návrh záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018 
8) Úprava rozpočtu U/2/2019 
9) Pridelenie 3 izb. nájomného bytu v bytovom dome so súp. č. 295 
10) Návrh VZN 1/2019 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území obce Suchohrad 
11) Návrh VZN 2/2019 o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie pre dôchodcov 
12) Návrh VZN 3/2019 ktorým sa zrušuje VZN č. 3/2014 o správe kultúrneho domu 
13) Návrh VZN 4/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole 

a školskom zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Suchohrad 
14) Návrh VZN 5/2019 ktorým sa zrušuje VZN č. 2/2015 o požiarnej prevencii obce Suchohrad 
15) Návrh smernice o poplatkoch za odplatné služby poskytované obcou Suchohrad 
16) Svetelno-technická štúdia osvetlenia obce Suchohrad pouličným led diódovým osvetlením  
17) Ponuka na rozšírenie vodovodnej siete v lokalite Gribel 
18) Rôzne 
19) Záver 

 
neprítomný: [-]       hlasovali: [7]     
 za:[1]            Ing. Peter Višváder 
 proti: [6]     Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz,  
                      Radoslav Tomášek, Jakub Tóth, Ján Vallo 
 zdržal sa: [-] 
Starosta dal následne hlasovať o programe zasadnutia s vypustením bodom č. 4).    
 
 



UZN č. 18/2019 

OZ schvaľuje:  

program zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 26. júna 2019, s tým, že bod č. 4) 

Podnet na preskúmanie zákonnosti uznesení OZ bude z programu rokovania vypustený 

v nasledovnom znení: 

Program zasadnutia: 
 
1) Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
2) Schválenie programu  
3) Kontrola uznesení 
4) Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 2. polrok 2019 
5) Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečnému účtu obce Suchohrad za rok 2018 
6) Návrh záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018 
7) Úprava rozpočtu U/2/2019 
8) Pridelenie 3 izb. nájomného bytu v bytovom dome so súp. č. 295 
9) Návrh VZN 1/2019 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území obce Suchohrad 
10) Návrh VZN 2/2019 o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie pre dôchodcov 
11) Návrh VZN 3/2019 ktorým sa zrušuje VZN č. 3/2014 o správe kultúrneho domu 
12) Návrh VZN 4/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole 

a školskom zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Suchohrad 
13) Návrh VZN 5/2019 ktorým sa zrušuje VZN č. 2/2015 o požiarnej prevencii obce Suchohrad 
14) Návrh smernice o poplatkoch za odplatné služby poskytované obcou Suchohrad 
15) Svetelno-technická štúdia osvetlenia obce Suchohrad pouličným led diódovým osvetlením  
16) Ponuka na rozšírenie vodovodnej siete v lokalite Gribel 
17) Rôzne 
18) Záver 

 
neprítomný: [-]     hlasovali: [7]    
 za:[6]          Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz,  
                      Radoslav Tomášek, Jakub Tóth, Ján Vallo 
proti: [1]    Ing. Peter Višváder  zdržal sa: [-] 
 
K bodu č. 3 – Kontrola uznesení 
UZN č. 13/2019 OZ schvaľuje na základe výsledkov hlasovania za hlavnú kontrolórku obce 
Suchohrad na funkčné obdobie od 1.5.2019 do 30.4.2025 s výškou pracovného úväzku 0,25 
Mgr.  Ľubicu Uhrinovú – splnené, pracovná zmluva uzatvorená 
UZN č. 14/2019 OZ schvaľuje predložený zápis za rok 2018 do obecnej kroniky s doplnením 

pripomienok. – zápis bol do kroniky zaznamenaný 

UZN č. 15/2019 OZ schvaľuje cenu 3€ za požičanie návlekov mimo kultúrneho domu do inej 

obce – zapožičanie sa neuskutočnilo 

UZN č. 16/2019 OZ schvaľuje predĺženie poskytnutia návratných FP pre združenie MAS Dolné 
Záhorie do 31.12.2020 – dodatok k zmluve podpísaný 
 
 
K bodu č. 4 –Návrh plánu kontrolnej činnosti HK na 2. polrok 2019 

Starosta sa spýtal hlavnej kontrolórke Mgr. Ľubice Uhrinovej, že prečo bol návrh plánu 

kontrolnej činnosti zmenený, nakoľko v deň konania OZ mu bola zaslaná upravená verzia. Mgr. 

Ľubica Uhrinová odpovedala, že bol vypustený z plánu bod 2. Odborné stanovisko k návrhu 



záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018 pred jeho schvaľovaním OZ, z dôvodu, že 

stanovisko sa vyhotovuje v 1. polroku, nakoľko Záverečný účet musí byť do 30.6. 

nasledujúceho roku prerokovaný OZ. Následne sa starosta spýtal na bod 5. Kontrolná činnosť 

vykonávaná na podnet poslancov OZ a občanov obce, že mu tam chýba aj na podnet starostu. 

Bod číslo 5. bol doplnený, vykonanie kontrolnej činnosť  aj na podnet starostu. O slovo sa 

prihlásila poslankyňa Andrea Grujbárová a navrhla doplniť do plánu kontrolnej činnosti ďalší 

bod: Kontrola formálnej stránky vedenia zasadnutia OZ v súlade s rokovacím poriadkom.    

O slovo sa prihlásil poslanec Ing. Peter Višváder, ktorý vyjadril svoj názor, že uvedený návrh 

plánu kontrolnej činnosti je zlý. Ďalej sa vyjadril k jednotlivým bodom v návrhu pláne 

kontrolnej činnosti.  Podľa jeho názoru tento plán je nejasný, nevykonateľný, nie je jasné, kedy 

bude prebiehať predmet kontroly, nie je tam stanovený presný cieľ kontroly. Navrhol 

odmietnuť tento plán a na najbližšie zasadnutie predložiť tento plán prepracovaný. Hlavná 

kontrolórka Mgr. Ľubica Uhrinová sa vyjadrila, že keď nebude mať schválený plán kontrolnej 

činnosti je to pre ňu prekážka v práci. Nastala diskusia medzi poslancami a zapojili sa aj 

občania p. Martinkovič, p. Nerádová a p. Belešová. Na záver bodu starosta zhrnul diskusiu 

a návrhy k plánu kontrolnej činnosti. Plán by mal byť obšírnejší, vecný. V prípade schválenia 

takéhoto návrhu sa bude OZ k tomuto dopĺňaním na ďalších zastupiteľstvách vracať. 

Poslankyňa Andrea Grujbárová navrhla schváliť plán kontrolnej činnosti v takomto znení 

s doplnenými bodmi. O slovo sa prihlásil Radoslav Tomášek, ktorý sa vyjadril že je poslancom 

už ôsme volebné obdobie a nevidel prepracovanejší plán kontrolnej činnosti od HK. O slovo sa 

prihlásil poslanec Ing. Peter Višváder, ktorý upozornil, že do dnešného dňa HK nepodala 

majetkové priznanie, čo jej vyplýva zo zákona ako vedúcemu zamestnancovi, je to podľa neho 

dôvod na odvolanie, ďalej nemá súhlas obecného zastupiteľstva na vykonávanie inej 

majetkovej činnosti ako je činnosť hlavného kontrolóra a ani oň nepožiadala. Sú to teda dve 

zákonné blokácie, aby mohla vykonávať svoju prácu. Nastala diskusia medzi poslancami.  

Poslankyňa Andrea Grujbárová povedala, že sa stáva aj starostom, že zabudnú podať 

majetkové priznanie. P. Vaseková povedala, že aj na dnešnom OZ, môže HK požiadať o súhlas 

s vykonávaním inej zárobkovej činnosti. Starosta ukončil diskusia a dal hlasovať o návrhu plánu 

kontrolnej činnosti s nasledovnými pripomienkami: 

Rozšíriť bod 5 o vykonávanie kontrolnej činnosti aj na podnet starostu obce  

Doplniť bod 7.Kontrola formálnej stránky vedenia zasadnutia OZ v súlade s rokovacím 

poriadkom 

Doplniť od 8. Kontrola prijatých opatrení, prijatých na základe kontroly NKÚ z augusta 2015. 

 

UZN č. 19/2019 

OZ schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti HK na 2. polrok 2019 s nasledovnými pripomienkami: 

Doplniť bod 5 o vykonávanie kontrolnej činnosti aj na podnet starostu obce  

Doplniť bod 7. Kontrola formálnej stránky vedenia zasadnutia OZ v súlade s rokovacím 

poriadkom 

Doplniť bod 8. Kontrola opatrení prijatých na základe kontroly NKÚ z augusta 2015 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[6]             proti: [1]           zdržal sa: [-] 

 Ing. Peter Višváder 



 

K bodu č. 5 –Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce Suchohrad za 

rok 2018 

Starosta  odovzdal slovo hlavnej kontrolórke Mgr. Ľubice Uhrinovej, ktorá oboznámila OZ so 

stanoviskom k Návrhu záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018, kde na záver 

informovala, že Návrh záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018 je spracovaný v súlade 

s príslušnými ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy. Bol v zmysle § 9 ods. 2 zákona o obecnom zriadení a § 16 ods. 9 zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  zverejnený najmenej na 15 dní spôsobom 

v obci obvyklým. V súlade s §  16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy  odporúča Obecnému zastupiteľstvu v Suchohrade uzatvoriť prerokovanie 

„Návrhu záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018 “ s výrokom celoročné hospodárenie 

sa schvaľuje bez výhrad. 

  

UZN č. 20/2019 

OZ berie na vedomie 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[6]             proti: [1]           zdržal sa: [-] 

                                                                                                       Ing. Peter Višváder 

 

K bodu č. 6 – Návrh záverečného účtu obce Suchohrad za rok 2018  

Starosta odovzdal slovo ekonómke obce p. Vasekovej, ktorá podrobne informoval o rozbore 

príjmov a výdavkov za rok 2018, informovala o tvorbe a použití peňažných fondov a iných 

fondov obce, o stave a vývoji dlhu k 31.12.2018, o poskytnutých dotáciách právnickým 

osobám a o finančnom usporiadaní voči štátnemu rozpočtu a rozpočtu VÚC.  Ďalej 

informovala o prebytku rozpočtového hospodárenia a o splnení zákonnej podmienky podľa § 

17 ods. 6 písm. a) a b) zákona č. 583/2004. 

 

UZN č. 21/2019 

OZ schvaľuje 

 Záverečný účet obce Suchohrad za rok 2018 a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7]             proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

UZN č. 22/2019 

OZ schvaľuje 

Použitie prebytku v sume 12 884,36 EUR, zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a 

b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, na tvorbu rezervného fondu. 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7]             proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 



K bodu č. 7 – Úprava rozpočtu U/2/2019 

Starosta odovzdal slovo p. Vasekovej, ktorá informovala o jednotlivých zmenách rozpočtu  

 

Bežné príjmy  1 964,14 €  

Dotácia prenesený výkon matrika – 218,62€ 

Dotácia prenesený výkon ŽP – 60,76 € 

Dotácia voľby prezidenta SR – 1061,24 

Dotácia voľby EP – 623,52   

 

Bežné výdavky 1 964,14 € 

Dotácia prenesený výkon matrika –218,62€ 

Dotácia prenesený výkon ŽP – 60,76 € 

Dotácia voľby prezidenta SR – 1061,24 € 

Dotácia voľby EP – 623,52 €  

 

Kapitálové príjmy 3 167,20 € 

Dar FO hracie prvky MŠ detské ihrisko – 667,20 € 

BSK rekonštrukcia kotolne MŠ – 2500 € 

 

Kapitálové výdavky 1 000 € 

MŠ hracie prvky detské ihrisko dar – 667,20 

MŠ hracie prvky detské ihrisko obec – 332,80 € 

BSK rekonštrukcia kotolne MŠ – 2500 € 

Zníženie rekonštrukcia kotolne  z RF – 2500 € 

 

Finančné príjmy  (zníženie) - 2500 € 

Vrátené FP do RF  -2500 € 

 

Nastala diskusia a poslankyňa Andrea Grujbárová sa spýtala, akou formou by sa mohli 

poskytnúť finančné prostriedky futbalistom. P. Vaseková odpovedala, že môžu požiadať 

o dotáciu v zmysle platného VZN o poskytovaní dotácii a ich žiadosť by bola prerokovaná na 

ďalšom zastupiteľstve.      

 

 

 

UZN č. 23/2019 

OZ schvaľuje  

zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením U/2/2019 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 písm. (b, 

c,) zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších  predpisov  

 

 

 

 



Rozpočet schválený 1. zmena 
Návrh 2. 
zmeny 2. zmena 

Bežné príjmy obce  312 934,00 319 559,78 1 964,14 321 523,92 

Bežné výdavky obce 291 394,05 297 793,83 1 964,14 299 757,97 

Hospodárenie BR 21 539,95 21 765,95 0,00 21 765,95 

     

Kapitálové príjmy obce  0,00 0,00 3 167,20 3 167,20 

Kapitálové výdavky obce 8 516,00 18 786,00 1 000,00 19 786,00 

Hospodárenie KR -8 516,00 -18 786,00 2 167,20 -16 618,80 

     

Finančné príjmy obce 0,00 18 786,00 -2 500,00 16 286,00 

Finančné výdavky obce 0,00 8 516,00 0,00 8 516,00 

Hospodárenie FO 0,00 10 270,00   7 770,00 

     

Hospodárenie celkom 13 023,95 13 249,95   12 917,15 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7]             proti: [-]           zdržal sa: [-] 

  

K bodu č. 8 – Pridelenie 3 izb. nájomného bytu v bytovom dome súp. č. 295 

Starosta informoval OZ, že na obec bola dňa 10. 6. 2019 doručená výpoveď z nájmu od 

nájomníka Veroniky Soboličovej. Nájom by chcela ukončiť k 1.7.2019. Oboznámil poslancov so    

žiadosťami o pridelenie nájomného bytu. Tieto sú zoradené podľa doručenia do podateľne 

obecného úradu Kristína Němečková, Vojtech Hozák, Denis Tomášek, Erika Jankovičová, Petra 

Jankovičová. Vylúčený bol Denis Tomášek,  nakoľko nesplnil podmienky.   Záujemcovia, ktorí 

splnili podmienky Kristína Němečková, Vojtech Hozák, Erika Jankovičová, Petra Jankovičová.  

Nastala diskusia, kto by bol najvhodnejší uchádzač z uvedených žiadateľov a že obec by mala 

do budúcnosti zriadiť komisiu, ktorá pri skontrolovala splnenie podmienok a odporučila OZ 

najvhodnejšieho uchádzača o byt. Následne starosta rozdal lístky s menami záujemcov, kde 

každý poslanec mohol prideliť body jednotlivým žiadateľov, požiadal hlavnú kontrolórku a p. 

Vasekovú, aby sčítali body jednotlivých uchádzačov počas prestávky, ktorú vyhlásil. 

 

Prestávka 20:25 hod. 

Koniec prestávky 20:35 hod 

 

Po prestávke informoval poslancov, že najvyšší počet bodov 28 mala žiadateľka Kristína 

Němečková, na druhom mieste skončila Petra Jankovičová 15 bodov, Vojtech Hozák 8 bodov 

a Erika Jankovičová 7 bodov.  

 

 

UZN č. 24/2019 

OZ schvaľuje 

pridelenie nájomného bytu č. 4, v bytom dome súp. č. 295 žiadateľovi Kristína Němečková, 

trvale bytom Suchohrad 223 od 1.7.2019 do 30.6.2022. 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7]        proti: [-]           zdržal sa: [-] 



 

K bodu č. 9 – Návrh VZN 1/2019 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky 

služieb na území obce Suchohrad 

Starosta informoval o návrhu VZN o určení pravidiel času predaja a navrhol zmeniť v článku 2 

ods. 4 písm. a) v prevádzkarňach predaja tovaru v obchode s predajom a podávaním alebo 

predaja a podávania alkoholu a v prevádzkarňach služieb s predajom a podávaním alebo 

predaja a podávania alkoholu, vo všetkých prípadoch len s akustickou alebo prísluchovou 

hudbou v časovom rozmedzí od 06.00 hod do 22.00 hod. a nie ako bolo v návrhu do 24.00 

hod., okrem piatka a soboty, kedy sa prevádzkový čas určuje od 06.00 do 24.00 hod a nie ako 

bolo v návrhu do 04.00 hod. nasledujúceho dňa. Podľa písm. d) v prevádzkarňach s hudobnou 

produkciou, ktoré  organizujú  hudobné koncerty, diskotéky, tanečné zábavy a plesy sa 

stanovuje od 10.00 hod. do 22.00 hod a nie ako bolo v návrhu 24.00 hod. okrem piatka a 

soboty, kedy sa prevádzkový čas určuje od 10.00 hod. do 24.00 hod. a nie ako bolo v návrhu 

04.00 hod. nasledujúceho dňa. Po krátkej diskusii sa na takom tom určení času prevádzky 

poslanci zhodli. Následne nastala diskusia o prevádzkovom čase nad rámec, ktorý schvaľuje 

OZ. Po krátkej diskusii sa do návrhu do článku 2 v ods. 6 doplnilo, že v takýchto prípadoch 

jednorazových podujatí/akcií môže rozhodnúť starosta. 

  

UZN č. 25/2019 

OZ schvaľuje 

VZN 1/2019 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území obce 

Suchohrad so zmenou prevádzkového času s doplnenými pripomienkami v článku 2 ods. 4, 

písm. a) a d)a doplnenom ods. 6. 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7]             proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

K bodu č. 10 – Návrh VZN 2/2019  o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie 

pre dôchodcov 

Starosta informoval o návrhu VZN o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie pre 

dôchodcov, po krátkej diskusii sa poslanci priklonili k výške príspevku 1 Euro, a nie ako bolo 

v návrhu VZN 0,50 Eur. Táto suma bola aj v predchádzajúcom VZN. 

   

UZN č. 26/2019 

OZ schvaľuje 

VZN 2/2019 o podmienkach poskytovania príspevku na stravovanie pre dôchodcov s výškou 

príspevku 1 Eur. 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7] proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

K bodu č. 11 – Návrh VZN 3/2019  ktorým sa zrušuje VZN č.3/2014 o správe kultúrneho 

domu 

Poslanci boli s materiálmi oboznámení a starosta dal o návrhu VZN, ktorým sa zrušuje VZN 

3/2014 hlasovať.  

 



UZN č. 27/2019 

OZ schvaľuje 

VZN 3/2019, ktorým sa zrušuje VZN č. 3/2014 o správe kultúrneho domu  

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7] proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

K bodu č. 12 – Návrh VZN 4/2019  o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v materskej škole a školskom zaradení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Suchohrad 

Starosta odovzdal slovo p. Vasekovej, ktorá informovala, že uvedený návrh VZN vychádza zo 

zmien finančných pásiem platných od 1.9.2019, ktorými sa stanovuje stravovacia jednotka. 

Návrh VZN bol zaslaný  Ing. Ružičkovej, ktorá je poverená vedením materskej školy a vedúce 

školskej jedálne p. Kopčovej, ktoré k uvedenému návrhu nemali pripomienky. 

V návrhu VZN je zvýšený príspevok na čiastočnú úhradu nákladov za pobyt dieťaťa v MŠ na 

12,50 Eur.  Stravníci budú zaradení do 2. finančného pásma, pre deti to je 1,45 Eur ((desiata = 

0,36 €, obed = 0,85 €, olovrant = 0,24 €), zároveň v návrhu VZN bolo zapracované aj 

poskytovanie dotácie na stravu pre predškolákov vo výške 1,20 Eur. Pre dospelých stravníkov 

je strave pripočítaná aj réžia obed 1,33 Eur + réžia 1,39 Eur = 2,72 Eur. Pedagogickí 

zamestnanci majú ešte desiatu a olovrant čo predstavuje stravnú jednotku aj s réžiou vo výške 

3,57 Eur.  Starosta dal o navrhovanom VZN hlasovať.  

     

UZN č. 28/2019 

OZ schvaľuje 

VZN 4/2019  o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v materskej škole a školskom 

zaradení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Suchohrad  

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7] proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

K bodu č. 13 – Návrh VZN 5/2019  ktorým sa zrušuje VZN č. 2/2015 o požiarnej prevencii 

obce Suchohrad 

Starosta dal o návrhu VZN 5/2019, ktorý sa zrušuje VZN 2/2015 o požiarnej prevencii hlasovať.  

 

UZN č. 29/2019  

OZ schvaľuje 

VZN 5/2019  ktorým sa zrušuje VZN č. 2/2015 o požiarnej prevencii obce Suchohrad 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]                    za:[7] proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

K bodu č. 14 – Návrh smernice o poplatkoch za odplatné služby poskytované obcou 

Suchohrad 

Starosta oboznámil s návrhom smernice a informoval o výške jednotlivých poplatkov. 

Podrobne rozobrali poplatky za prenájom miestností v KD a poslanec Ing. Peter Višváder 

navrhol zvýšiť poplatky za prenájom KD takto: 

1. malá sála  

a) pre FO s trvalým pobytom (svadba, súkromná oslava)  15,00 €  navrhovaná suma 20 € 



b) pre FO s trvalým pobytom mimo obce (svadba, súkromná oslava)-.20,00 € navrhovaná 

suma 30 €  

c) pre FO alebo PO so ziskom z podujatia (zábava, koncert)-30,00 € navrhovaná suma 50 € 

d) reklamná prezentácia, predaj a pod.-20,00 € navrhovaná suma 30 € ,doplnené za každú 

ďalšiu začatú hodinu 10 €   

2. veľká sála  

a) pre FO s trvalým pobytom (svadba, súkromná oslava)-30,00 € navrhovaná suma 40 € 

b) pre FO s trvalým pobytom mimo obce (svadba, súkromná oslava)-60,00 € navrhovaná suma 

80 € 

c) pre FO alebo PO so ziskom z podujatia (zábava, koncert)- 100,00 € navrhovaná suma 120 € 

d) reklamná prezentácia, predaj a pod. - do 3 hodín 60,00 € navrhovaná  suma 70 €, doplnené 

za každú ďalšiu začatú hodinu 10 €  

Poslanec Radoslav Tomášek navrhol spýtať p. Heleny Havlíkovej a jej manžela, ktorí boli 

prítomní ako oni hodnotia výšku poplatkov za prenájom KD, nakoľko v minulosti organizovali 

v KD spoločenské akcie. P. Helena Havlíková skonštatovala, že jej sa zdajú poplatky primerané. 

Nastala krátka diskusia a nakoniec starosta zopakoval jednotlivé zmeny poplatkov za prenájom 

KD. Ďalej informoval o výške poplatku za vývoz odpadových vôd. Doteraz bola výška poplatku 

za malý fekál 12 Eur a za veľký 23 Eur.      

 

Prestávka 21:32 

Koniec prestávky 21:34 

 

Starosta informoval o nákladoch na vývoz odpadových vôd 17 781 € a o množstve vyvezených 

fekálov 393 od januára do mája tohto roku.  Informoval, že vývoz odpadových vôd je už 

realizovaný do ČOV do Záhorskej Vsi. Za vývoz odpadových vôd do Malaciek bol obci účtovaný 

poplatok 45 Eur/ 1 fekál.  Obec v súčasnosti dopláca na vývoz 1 fekálu 22 Eur. Ďalej starosta 

informoval o finančnom vysporiadaní s obcou Záhorská Ves, s ktorou obec spoločne spravuje 

ČOV. Nakoľko obec doteraz nevyvážala do ČOV, nebude sa podieľať na nákladoch na energie 

za obdobie, kedy nevyvážala. Obec na náklady ČOV bude prispievať percentuálne. Obec 

prispeje obci Záhorská Ves na výmenu plastových elementov, na nákup hadíc a aj na mzdy, 

celková výška predstavuje sumu 1 597,12 Eur.  

 

Odišiel Ing. Peter Višváder o 21:42 hod. 

 

Nastala diskusia medzi poslancami a aj s prítomnými občanmi o výške poplatku, o možnom 

využití koreňovej čističky, ktorá bola na zastupiteľstve prezentovaná. Boli návrhy na výšku 

poslanec Radoslav Tomášek 28 Eur veľký  a 15 Eur malý fekál, poslanec Ján Vallo navrhol  30 

Eur veľký a 15 Eur malý fekál. Väčšina sa priklonila k návrhu 28 Eur veľký a 15 Eur malý fekál. 

Starosta dal o uvedenom návrhu hlasovať. 

 

UZN č. 30/2019  

OZ schvaľuje 

Smernicu o poplatkoch za odplatné služby poskytované obcou Suchohrad od 1. 7. 2019 so 

zapracovanými zmenami a s výškou poplatku za fekál malý 15 Eur a veľký 28 Eur. 



 

neprítomný: [1]       hlasovali: [6]           za:[4]       proti: [1]          zdržal sa: [1] 

Ing. Peter Višváder Peter Mráz      Mgr. Zuzana Grujbárová PhDr. 

 

Presunutie časti z bodu rôzne - futbalisti – Starosta informoval, že bol zavolaný na stretnutie, 

kde ho občania, ktorí by chceli opäť rozbehnúť futbal v obci, požiadali o poskytnutie súčinnosti 

pri opätovnom obnovení činnosti futbalového klubu. Starosta ich pozval na dnešné 

zasadnutie, aby svoju požiadavku predniesli aj poslancom. Následne im odovzdal slovo, kde 

predniesli svoj zámer o obnovenie činnosti. Po krátkej diskusii a informovaní poslancami, že 

obec má prijaté VZN o poskytovaní dotácii a že až po podaní žiadosti a následnom prerokovaní 

OZ im môžu byť schválené finančné prostriedky. Poslanci ich informovali, čo všetko obnáša 

opätovné obnovenie klubu, aké poplatky a finančné náklady sú s tým spojené, že treba túto 

skutočnosť zvážiť a keď sa rozhodnú obnoviť činnosť klubu, tak na najbližšom zastupiteľstve čo 

bude asi až v septembri sa môže OZ vyjadriť k poskytnutiu finančných prostriedkov.      

 

Presunutie časti z bodu rôzne - encyklopédia o Suchohrade – Starosta informoval o liste, 

ktorý bol doručený na obecný úrad od p. Františka Višvádera, ktorý v minulosti pre obec 

vypracoval reprezentatívnu knižnú publikáciu Encyklopédia Suchohradu, ktorú obec vydala. 

V súčasnosti by chcel pripraviť jej dotlač cca 300 až 500 ks s doplnenými informáciami. Za 

pomoci sponzorov, by sa mohlo podariť získať finančné prostriedky na vydanie uvedenej 

publikácie. Starosta odovzdal slovo p. Nerádovej, ktorá je členkou autorského kolektívu 

a informovala o nových skutočnostiach, ktoré by chceli do ďalšieho vydania doplniť. Zisťovali 

cenu vydania a pri náklade 300 ks by sa pohybovala cena za 1 publikáciu 11,50 Eur, pri náklade 

500 ks cena cca 7 Eur. Náklady na grafiku by boli minimálne, nakoľko ide o rodáčku z obce. P. 

Višváder už má cez 80 rokov a tiež by bol rád keby sa mohol podieľať na tejto publikácii. 

Nastala diskusia, v ktorej sa všetci prítomní poslanci zhodli, že takáto publikácia by bola len 

prínosom  pre obec a podporuje takúto iniciatívu a obecný úrad zistí možnosti financovania 

takejto publikácie, nakoľko požiadať o dotáciu na vydanie publikácie môže obec až na budúci 

rok, z dôvodu, že žiadosti sa podávajú v 1. polroku alebo ku koncu predchádzajúceho roku.       

 

22:43 hod prišiel Ing. Peter Višváder 

 

K bodu č. 15 – Svetelno-technická štúdia osvetlenia obce Suchohrad pouličným led 

diódovým osvetlením 

Starosta predložil svetelno-technickú štúdiu verejného osvetlenia led diódovým osvetlením, 

kde cena by bola cca 38 tis. Eur  a následne náklady na energiu by boli cca 1570 Eur ročne. 

Toto osvetlenie využívajú aj iné obce. O slovo sa prihlásila poslankyňa Andrea Grujbárová, 

ktorá uviedla, že obec má iný druh osvetlenia (led trubice) aký je uvedený v štúdii a aj náklady 

sú iné ako je uvedené v štúdii. Obec mala náklady na verejné osvetlenie za rok 2018 1 683 Eur 

a v štúdii je uvedené cca 6 tis. Eur. Nastala diskusia k uvedenej štúdii, kde uvedené riešenie nie 

je zlé, len by možno stačilo  doplniť toto osvetlenie na frekventovaných miestach. Úspora je 

pre obec pri súčasných nákladoch zanedbateľná. Bolo by potrebné štúdiu prepracovať a uviesť 

tam skutočný stav a následne môže byť opäť predmetom rokovania OZ.    

 



K bodu č. 16 – Ponuka na rozšírenie vodovodnej siete v lokalite Gribel 

Starosta informoval o ponuke na rozšírenie vodovodnej siete v lokalite Gribel firmou 

Zdravotechnika. Kontaktujú ho vlastníci pozemkov, že  kedy bude v uvedenej lokalite 

vybudovaný vodovod. Obec v uvedenej lokalite vlastní 4 pozemky ostatné sú súkromné. 

Uvedená firma by v uvedenej lokalite vybudovala vodovod, alebo iná firma, ktorá by vyhrala 

verejné obstarávanie na vybudovanie vodovodu, predpokladané náklady cca 23 tis. Eur. Obec 

by vybudovanie zaplatila a následne by predala vybudovaný vodovod za 1 Eur Zdravotechnike, 

ktorá by uvedený vodovod prevádzkovala. Obec by uvedenú výstavbu mohla financovať 

prostredníctvom úveru, starosta informoval o ponuke na poskytnutie úveru  z Prima banky. 

Tieto finančné prostriedky by mohli byť použité na vybudovanie vodovodu, na opravu ciest 

a iné aktivity a projekty obce. Obec by mohla získať úver vo výške 200 tis. na 10 rokov. Po 

krátkej diskusii poslancov, obec nebude zatiaľ riešiť uvedenú ponuku na získanie úveru.  

   

K bodu č. 17 – Rôzne 

- voľné pracovné miesto učiteľky MŠ – starosta informoval, že bol zverejnený oznam, že obec 

príjme do materskej školy učiteľku, zatiaľ sa nikto kvalifikovaný podľa požiadaviek neprihlásil 

-  výberové konanie na riaditeľku MŠ – zároveň starosta informoval, že bude opätovne 

vyhlásené výberové konanie na riaditeľku materskej školy  

- žiadosť o určenie otváracích a zatváracích hodín prevádzkarne „Pohostinstvo Alex“ 

Starosta informoval o žiadosti p. Binekovej o schválenie otváracích hodín, nakoľko v obci 

otvárajú prevádzku pohostinstva Alex 

 

UZN č. 31/2019  

OZ schvaľuje 

Otváracie hodiny pre prevádzku Pohostinstvo Alex, IČO: 52349934 Milada Bineková, so sídlom 

Nám. Antona Kadnára 403/3, 900 66 Vysoká pri Morave 

Pondelok až Štvrtok 10.00 – 22.00, Piatok a Sobota 10.00-23.00, Nedeľa 10.00-21.00 hod 

 

neprítomný: [-]       hlasovali: [7]               za:[7] proti: [-]           zdržal sa: [-] 

 

- odpady triedenie -  obec v triedení odpadov skončila na 4. mieste medzi obcami 

s populáciou pod 5 tis. obyvateľov. O slovo sa prihlásila poslankyňa Andrea Grujbárová, že 

treba riešiť aj likvidáciu pneumatík, p. Vaseková jej odpovedala, že v septembri bude 

predložený návrh VZN o triedení odpadu, kde budú zahrnuté už aj pneumatiky, nakoľko obec 

po zmene zákona ich môže od občanov odoberať, len to musí mať upravené vo VZN.  

- MAS Dolné Záhorie – získané finančné prostriedky 30 tis. Eur, by obec použila na výmenu 

strechy kultúrneho domu, bude treba vypracovať projekt. Žiadosť musí byť podaná do konca 

októbra.   

- nedokončené oplotenie cintorína – časť oplotenia na cintoríne bola zbúraná a vybudovaný 

plot nie je dokončený, bol tam podaný podnet na Inšpekciu životné prostredie ohľadom 

výrubu stromov, ktorý dobudovanie oplotenia zastavil. Starosta udelil slovo p. Polákovi, ktorý 

sa vyjadril, že úsek, ktorý už bol vybudovaný – panelový plot je odfláknutý a takýto plot by 

nikto nechcel, poslankyňa Andrea Grujbárová sa vyjadrila, že uvedený plot nie je dokončený, 

stavebné práce boli Inšpekciou životného prostredia zastavené (z dôvodu, že by mohlo prísť 



k poškodeniu koreňov lipy) na základe udania. V súčasnosti obec ešte nenašla riešenie ako 

uvedenú situáciu vyrieši. Viacero občanov sa sťažovalo, že cintorín je už veľmi dlho otvorený 

a treba situáciu riešiť. Oplotenie cintorína je v takomto stave už skoro 3 roky. Starosta osloví p. 

Zelenáka zo Záhorskej Vsi, ktorý by vedel pomôcť s vyriešením uvedenej situácie a zároveň 

bude hľadať aj iné riešenie.  

- ukončenie zmlúv na dodávku el. energie – bude vyhlásené verejné obstarávanie na 

dodávateľa el. energie cez EKS a tak isto bude treba riešiť aj dodávateľa plynu 

- dotácia na obyvateľa z BSK – poslankyňa Andrea Grujbárová sa spýtala, či starosta vie 

o možnosti, že obec môže získať dotáciu z BSK podľa počtu obyvateľov, konkrétne pre obec je 

to suma vo výške 2243 Eur bez spoluúčasti. Odpovedal, že vie, len to ešte nerieši.  Poslankyňa 

A. Grujbárová navrhla, že so žiadosťou pomôže, finančné prostriedky by sa mohli využiť 

napríklad na dokončenie detského ihriska alebo doplnenie workoutového ihriska pre staršie 

deti. 

 

  

K bodu č .18 - Záver 

O 0:08 hod. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
V Suchohrade, dňa  
 
Zapísala:  Martina Vaseková                                       Overovatelia:  
 
 
 Mgr. Zuzana Grujbárová PhDr. 
  
S uzneseniami súhlasí 
Jozef Temer 
starosta obce Ján Vallo 


